
Zapytanie z dnia 28 marca 2019 

Szanowni Państwo, 

w imieniu swoim oraz pozostałych radnych, którym bliski jest los naszej planety oraz propagowanie zachowań 
proekologicznych zwracam się z zapytaniem: 

czy istnieje możliwość odejścia od zakupu dla Urzędu Mejskiego w Opocznie wody mineralnej w butelkach plastikowych, 
zastępując je wodą w butelkach szklanych? 

Zmiana ta doprowadzi do ograniczania zjawiska generowania odpadów plastikowych przez radnych i urzędników, a także 
będzie dobrym przykładem dla mieszkańców miasta którzy obserwują zdalnie obrady Rady Mejskiej. 

W załączeniu przesyłam zdjęcie wody w butelkach plastikowych, które są przedmiotem zapytania. 

Z wyrazami szacunku, 
Jakub Biernacki 
radny Rady Mejskiej 
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